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ZÁPIS 

z jednání vedení dne 30. 1. 2023 

 

Přítomni: MgA. Michálek, Ing. Horníčková, JUDr. Valová, doc Hlavica, prof. Medek,  

                MgA. Michal Indrák, Ph.D., Mgr. Pospíchal 

 

 

1. Informace rektora:  

➢ Řešení návrhu uzavření smluv s grafičkou, p. Ruszelákem, p. Olivou ohledně 

děkanských řetězů. 

➢ Schůzka s pror. Indrákem na zahraničním odboru JMK ohledně spolupráce škol v 

Srbsku, podněty budou předány děkanům.  

➢ Příprava setkání studentů při zahájení semestru – Radek Pospíchal. 

➢ Jednání s odbory – vyjasnění některých skutečností, jednání budou pokračovat. 

➢ Hodnocení RUV – za měsíc proběhne další schůzka. 

 

2. Informace kvestorky:  

➢ Předpokládaný výsledek hospodaření 2 500 tis. Kč. 

➢ BOZP – pravidelné školení bude k dispozici online v IS vyjma těch, co nemají přístup 

do IS. Tito zaměstnanci budou proškoleni fyzicky 3.3. 2023. 

 

3. Informace pror. Valové: 

➢ NAÚ – JAMU obdrženo stanovisko od předsedy Ing. Plagy k akreditaci Multimediální 

kompozice, odpověď obsahující zajištění výuky externistů interními garanty bude 

dnes zaslána. 

➢ Jednání k studijní agendě v IS v řídící činnosti – je připravován další rozvoj IS, bude 

podrobně projednáváno s fakultami. 

 

4. Informace pror. Medka: 

➢ VZ JAMU – harmonogram byl rozeslán. 

➢ CRP 2022 - hodnocení 6.2. ve 14 hod. 

➢ CRP 2023 – dorazilo potvrzené z MŠMT. 

 

5. Informace pror. Indráka: 

➢ Ve spolupráci s paní ředitelkou PhDr. Romanou Kasperkevičovou a panem Mgr. 

Martinem Prokešem máme připravenou aktualizaci knihovního řádu ve vztahu 

k absolventům.  

➢ Nové webové stránky obou divadel byly spuštěny. Chtěl bych tímto velmi poděkovat 

všem, kteří se na přípravě webů podíleli. Jmenovitě to jsou: Zdeňka Vlachovská, 

Kamila Murlová, Dagmar Indrová, Barbora Hošťálková, Anna Lahodová, Daniela 
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Peclová, Jan Petr, Jan Škubal, Jan Havrda, Martin Modrý a za tým OVIS kolegové 

David Vávra, Marek Kokeš a Libor Spáčil.  

➢ Příprava směrnice pro Erasmus – v únoru bude svolána pracovní schůzka 

s proděkany obou fakult. 

➢ Informace z monitoringu médií ve spolupráci s Radkem Pospíchalem.  

 

6. Informace pror. Hlavici: 

➢ Ediční rada – proběhlo zasedání, první podle nové směrnice, takže byly schvalovány 

pouze rukopisy s recenzními posudky. 

➢ MŠMT zveřejnilo výši podpory na letošní specifický výzkum, pro JAMU to je 

1.497.752 Kč (loni to bylo skoro to samé – 1.501.626 Kč), dělena bude mezi fakulty 

rovným dílem. 

➢ Rektoři AMU a UMPRUM – setkání na MŠMT u náměstka Velčovského ohledně 

projektu OP JAK Excelence – prostor pro UVŠ je minimální, neboť očekává podpora 

velký společenských témat. Očekáváme vyhlášení výzvy. Šancí by mohla být 

spolupráce s velkými univerzitami. 

➢ CRP Sociální bezpečí a Předsednictví – obě závěrečné zprávy byly schváleny 

koordinujícími školami. 

➢ Research Catalogue – v letošním roce vzniknou první expozice JAMU. Tvůrci je 

budou moc zveřejnit (za supervize školitelů či vedoucích kateder/ateliérů). Proděkani 

pro výzkum budou v případě problematické kvality či obsahu mít právo expozice 

zneveřejnit, s podmínkou zdůvodnění tvůrcům. Po roce proběhne vyhodnocení a 

návrh dalšího postupu. 

➢ Pracovní skupina Digitální archiv JAMU: pror. Valová, Hlavica, Indrák, 2 zástupci 

OVIS, zástupce Knihovny JAMU, kvestorka, za fakulty 3 zástupci (IT, PR, 

vzdělávání), eventuálně i zástupci nahrávacího studia a divadel. Na nejbližším KR 

budou děkani požádáni o nominace. 

➢ CRP Etika – předpoklad rozpočtu 500 tis. Kč, prioritou budou JAMU TALKS a Plán 

rovných příležitostí.  

➢ Plán rovných příležitostí – v první fázi by měl proběhnout audit (odhadovaná cena 

100-150 tis. Kč), následně pracovní skupina vypracuje PRP. Cílem je dokončit práce 

do konce roku. 

➢ Schůzka s doc. Chládkovou – informace o SAR board a aktivitě M. Krause v oblasti 

novely Frascati manuálu. 

➢ Sympozium umělecký výzkum – součástí PR SZ 2023 výzkumu bude interní definice 

uměleckého výzkumu na JAMU – pokus o sjednocení odlišných chápání. Ideálně 

formou širší schůzky všech zainteresovaných, aby se postoje sjednotily. 

➢ Dnes proběhne komise FRVČ. 

 

 

Další porada vedení se uskuteční v pondělí 13. 2. 2023 v 9:00 hod. v pracovně rektora. 

Zapsala: Mgr. Dozbabová                      verifikoval: MgA. Michálek a vedení 


